
Keuzes maken in overleg

Beste Merelbekenaar

Met de zomer voor de deur kunt 
u weer keuzes maken. Verlof of 
werken? Klussen in huis of 
genieten van het zonnetje in de 
tuin? Fietsen en wandelen in 
Merelbeke of liever de wijde 
wereld in? 

Kiezen is altijd een beetje verliezen 
en dat ervaren we zeker als anderen 
voor ons keuzes maken. Dat kan 
goed meevallen als Vlaams minister 
Weyts en minister Diependaele 
kiezen om te investeren in onze 
gemeente. Dat kan minder goed 
meevallen als de gemeente ervoor 
kiest om onze belastingen niet te 
verlagen. Of als er onvoldoende 
overleg gepleegd wordt voor werken 
zoals bijvoorbeeld in Bottelare of de 
Motsenstraat. 

We roepen de meerderheid op om 
haar keuzes beter te motiveren en 
zowel met de burgers als met de 
andere politieke partijen voldoende 
in overleg te gaan. 

Geen belastingverlaging - dat kon anders
“Verlaag de personenbelasting van 7,7 procent naar 7,5 procent”, stelde gemeenteraadslid 
Guido Mortier voor in december want er was � nanciële ruimte. De bestuurscoalitie en de 
oppositiepartij Groen stemden tegen. 

Werkende Merelbekenaars houden de begroting recht

Merelbeke beschikt over een ruime financiële marge. Dankzij de vele werkende Merel-
bekenaars stegen de belastingontvangsten van de gemeente Merelbeke fors. De energiekos-
ten stegen echter ook. En de lonen, na de opeenvolgende indexeringen. Maar de gemeente 
betaalde dat moeiteloos. 

    De gemeente ging leningen aan en heeft schulden. Maar ook daar zijn geen problemen te 
verwachten want die leningen werden grotendeels afgesloten met een vaste rentevoet van amper 
0,5 procent.  

Marge is er

De voorgestelde vermindering kost de gemeente net geen tweehonderdzeventigduizend 
euro per jaar. Dat betekent voor een doorsnee gezin een belastingbesparing van vijftig tot 
honderd euro. Er is marge om de gemeentebelasting te verlagen. Gemiddeld bedraagt die 
belasting in Vlaamse steden en gemeenten bovendien slechts 7,18 procent.

    De ontvangsten en de uitgaven van de gemeente blijven ook met een belastingverlaging naar 7,5 
procent ruim in evenwicht. In tijden van stijgende energieprijzen en toegenomen levensduurte 
zou de verlaging een welkome verlichting zijn voor een gemiddeld gezin. 

Een spijtige keuze

Het voorstel van de N-VA-fractie om de gemeentebelasting te verlagen werd weggestemd 
door de bestuursmeerderheid. Het is eigenaardig dat een zich sociaal noemende partij als 
Groen eveneens het voorstel tot belastingverlaging wegstemde.

    Het spijtige van de zaak is dat 2023 het laatste jaar is waarin men een belastingverlaging kan 
doorvoeren. Het laatste jaar van een legislatuur (2024) is een belastingverlaging wettelijk niet 
meer mogelijk.

Els Sys,
voorzitter N-VA Merelbeke
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Duurzame oplossing of stille dood voor Opvangcentrum
Sinds de jaren ’80 speelt Merelbeke een voortrekkersrol op het vlak van natuurbescherming. Het Opvangcentrum voor Vogels & 
Wilde Dieren (VOC) was daarin een belangrijke pionier. N-VA Merelbeke vraagt al lang aandacht voor de situatie van het VOC 
en we zien alvast een duurzame oplossing op de locatie IJsenbroek aan de Roskamstraat.

Opvang in de eenentwintigste eeuw

Binnen die groene ruimte van vijftien hectare is ruimte om alle 
accommodaties uit te bouwen. Zo voldoet het VOC aan de 
nieuwe inzichten omtrent dierenwelzijn. 

Nabijheid en bereikbaarheid

Op het vlak van hygiëne, medische professionalisering en 
ondersteuning is de inplanting in IJsenbroek in de onmiddellijke 
omgeving van de dierenkliniek van de UGENT een pluspunt. 

IJsenbroek is bovendien vlot bereikbaar dankzij de directe 
aansluiting met het bovenlokale wegennet (R4 en E40).

Natuur- en familiepark

Als onderdeel van het natuur- en familiepark IJsenbroek kan het 
VOC zijn rol op het vlak van onderwijs over vogels, wilde dieren 
én natuurbehoud ten volle uitwerken. De samenhang met een 
te ontwikkelen natuur- en waterpark met boomgaard, pluktuin, 
bio-boerderij en moerasland biedt heel wat mogelijkheden. 

Vlaanderen investeert in onze gemeente
Honderdvijftigduizend en vijfhonderdduizend euro voor de scholen.
Dankzij investeringen van Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts kan de Sint-Michielsschool de schoolgebouwen buiten de les-
uren openstellen voor sportverenigingen, jeugdbewegingen of buurtinitiatieven. De Sint-Elooischool breidt dankzij Vlaamse steun de 
bestaande schoolgebouwen uit met drie leslokalen en een berging. Ze starten ook werken aan het stooklokaal en ze investeren in een 
nieuwe verwarmingsinstallatie en in nieuw sanitair.

Tweeduizendvijfhonderd euro voor Opvangcentrum voor Vogels & Wilde Dieren 
Vlaams Dierenminister Ben Weyts steunt het opvangcentrum met een eenmalige energiesteun. 

Honderdvijftigduizend euro voor restauratie Sint-Annakerk Bottelare 
Vlaams minister voor Onroerend Erfgoed kende een premie toe voor de onderhouds- en instandhoudingswerken aan de toren en 
herstellingswerken aan het metselwerk. 

Negenhonderdvijftigduizend euro voor sportpark Molenkouter 
Op zaterdag 29 april opende Vlaams Sportminister Ben Weyts sportpark Molenkouter. Vlaanderen investeerde meer dan 
negenhonderdvijftigduizend euro in dat project. In een eerste fase werden voetbalterreinen en atletiekinfrastructuur gerealiseerd.

Onze mandatarissen

Rik De Vis
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Guido Mortier
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Rosine van 
Gysegem

gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Jo Van Horebeke 
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Els Sys
lid van het 

bijzonder comité 
voor de sociale 

dienst

Joris Van De 
Vyver

lid van het 
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Sabrina 
Schollaert
lid van het 
autonoom 
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Ontbijt met gastspreker Vlaams Minister Ben Weyts

Zondag 1 oktober 2023 
om 9.30 uur

Jeugdhuis De Gnirk, Hundelgemsesteenweg 445

merelbeke@n-va.be
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Wat na het masterplan voor Bottelare?
Sinds de goedkeuring van het masterplan van Bottelare in de gemeenteraad van juni 2022 is de communicatie 
met de bevolking stilgevallen. Dat zorgt voor onduidelijkheid. Wij vragen dat bewoners opnieuw inspraak 
krijgen bij het masterplan en dat de gemeente de bevolking betrekt bij de uitvoeringsplannen.

Laattijdige aanpak van de verkeerssituatie in de Poelstraat
Gemeenteraadslid Rik De Vis vroeg om de verkeerssituatie in de Poelstraat aan te pakken. Die hangt samen met 
de ontwikkeling van het sportpark Molenkouter. De verkeersdrukte zal toenemen nadat het sportpark opent. 
De creatie van een veilige Poelstraat is op de lange baan geschoven. N-VA-Merelbeke wil daar snel werk van 
maken want dagelijks sporten daar honderden jongeren.  

Slecht wegdek Hundelgemsesteenweg
Vorig jaar vroeg gemeenteraadslid Rosine Van Gysegem om de putten in het wegdek van de Hundelgemsesteen-
weg te vullen voor de winter. De winter is voorbij en er gebeurde niets. Met de lente in het vooruitzicht vroeg ze 
nogmaals om die putten te vullen. Meer motorrijders en wielrenners gaan de weg gebruiken wat tot gevaarlijke 
situaties kan leiden. Wie deelt onze bezorgdheid? 

Verplichte gemeenschapsdienst voor langdurig werklozen 
Gemeenteraadslid Guido Mortier stelde voor om een verplichte gemeenschapsdienst voor langdurig werklozen 
in te voeren in Merelbeke. Het college stemde daarmee in. De gemeenschapsdienst is bedoeld als een positieve 
maatregel voor langdurig werkzoekenden. Het is een belangrijke opstap naar een passende job.

Alle info over Merelbeke in uw zak met de StadsApp
Gemeenteraadslid Jo Van Hoorebeke stelde voor om de dienstverlening dichter bij de mensen te brengen door de 
realisatie van een StadsApp. Dankzij die app op uw smartphone regelt u heel wat praktische zaken: documenten 
aanvragen, afspraken maken, meldingen doen, ook links naar evenementen, vrije tijd, wandelpaden, speeltuinen 
en openingsuren. 

Werken in de Motsenstraat lopen moeilijk door het soloslim spel van de betrokken schepen
De moeilijkheden op technisch- en administratief vlak zijn het gevolg van de onprofessionele aanpak van het 
dossier. De betrokken schepen weigerde een klassiek wegenisdossier op te maken. Hij negeerde daarbij de 
voltallige gemeenteraad. Nochtans kan de meerderheid in zulke dossiers altijd rekenen op de positieve oppositie 
van de N-VA, die vanuit de eigen expertise zo’n dossiers sterker maakt. Een heel jammere zaak, zowel voor de 
bewoners, als voor het bestuur in Merelbeke.   

www.n-va.be/merelbeke
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister van Financiën
Matthias Diependaele

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


